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Protokół Nr XLI.2023 
z XLI Sesji Rady Gminy Jarocin 

odbytej w dniu 7 września 2023 r. 

Obrady rozpoczęto 7 września 2023 o godz. 09:00, a zakończono o godz. 15:13 tego 

samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków. 

Obecni: 
1. Agata Magdalena Dymowska 
2. Bogusław Adam Iskra 
3. Łukasz Jan Kania 
4. Justyna Kłodnicka 
5. Janusz Król 
6. Justyna Janina Kubasiewicz 
7. Zdzisław Stanisław Kurzyna 
8. Aniela Stefania Olszówka 
9. Bogusław Pieróg 
10. Rafał Pliszka 
11. Damian Podpora 
12. Janina Reichert 
13. Iwona Smutek 
14. Jan Andrzej Sroka 
15. Jolanta Wołoszyn 

Goście: 
Zbigniew Walczak – Wójt Gminy 
Agata Pałka – Sekretarz Gminy 
Karolina Małek – Skarbnik gminy 
Tomasz Podpora – Radny Powiatu Niżańskiego 
Zbigniew Lach – Dyrektor ZDP w Nisku 
Katarzyna Pawłowska – Kierownik OPS w Jarocinie 
Janusz Siembida – Prezes GZK Sp. z o. o. w Jarocinie 
Sylwia Głuszak – Dyrektor GOKSTiR w Jarocinie 
Joanna Kuziora – Dyrektor SP Fundacji „ELEMENTARZ” w Golcach 
Anna Momot – Dyrektor ZSP w Jarocinie 
Małgorzata Pchełka – Dyrektor PSP w Domostawie 
Jan Skiba – Sołtys msc. Katy 
Ludwik Kuziora – Sołtys msc. Kutyły 
Dorota Mińko – Sołtys msc. Mostki 
Janusz Podpora – Sołtys msc. Szyperki 
Lucyna Mazur – Sołtys msc. Zdziary 
Lista radnych oraz gości stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

1. Otwarcie sesji 
Przewodnicząca Rady Gminy Pani Aniela Olszówka otworzyła XLI Sesję Rady 
Gminy Jarocin. Obrady odbyły się w sali obrad w remizie OSP w Jarocinie. 
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2. Stwierdzenie kworum 
Zgodnie z załączoną do protokołu listą obecności w XLI Sesji Rady Gminy Jarocin 
uczestniczyło 15 radnych, co wobec ustawowego składu Rady Gminy Jarocin 
wynoszącego 15 osób stanowi wymagane kworum pozwalające na podejmowanie 
prawomocnych uchwał.  
(W trakcie sesji 1 – radna się spóźniła, 1 radny został zwolniony z części obrad z 
powodów osobistych.) 

3. Przedstawienie porządku obrad 
Następnie Przewodnicząca Rady Gminy odczytała porządek obrad, który 
przedstawia się następująco:  

Porządek obrad: 
1. Otwarcie sesji 
2. Stwierdzenie kworum 
3. Przedstawienie porządku obrad 
4. Przyjęcie protokołu z XL Sesji Rady Gminy Jarocin 
5. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o działaniu podejmowanym  

w okresie międzysesyjnym 
6. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym 
7. Ocena realizacji inwestycji za I półrocze 2023 roku 
8. Informacja z działalności Gminnego Zakładu Komunalnego Sp. z o. o. w 

Jarocinie 
9. Podjęcie uchwał: 

a) w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Gminy Jarocin na lata 2023-2030 
b) w sprawie przystąpienia do opracowania Strategii Rozwoju Ponadlokalnego 

"Partnerstwo dla zrównoważonego rozwoju" na lata 2024-2030 
c) w sprawie określenia wymagań, jakie powinien spełniać przedsiębiorca 

ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na prowadzenie działalności w 
zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych lub osadników w 
instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków i transportu nieczystości 
ciekłych na terenie Gminy Jarocin 

d) w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Niżańskiemu na realizację 
zadania inwestycyjnego w roku 2023 

e) w sprawie przyznania dotacji celowej na prace konserwatorskie, 
restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru 
zabytków lub znajdującym się w gminnej ewidencji zabytków zlokalizowanych 
na terenie Gminy Jarocin 

f) w sprawie przyznania dotacji celowej na prace konserwatorskie, 
restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru 
zabytków lub znajdującym się w gminnej ewidencji zabytków zlokalizowanych 
na terenie Gminy Jarocin 

g) w sprawie zaciągnięcia zobowiązania dotyczącego udzielenia dotacji celowej 
w 2024 r. dla Parafii Rzymskokatolickiej pw. Matki Bożej Bolesnej w Jarocinie 
na realizację zadań w ramach Rządowego Programu Odbudowy Zabytków 

h) w sprawie zmian w budżecie gminy na 2023 rok 
i) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Jarocin na lata 

2023-2030 
10. Przedstawienie protokołu Komisji Rewizyjnej 
11. Wolne wnioski, zapytania i interpelacje 
12. Objazd sołectw 
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13. Zamknięcie sesji 

W dalszej kolejności Przewodnicząca RG poprosiła o oddanie głosu w celu przejęcia 
porządku obrad.  

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie porządku obrad.  

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Bogusław Adam Iskra, Łukasz Jan Kania, Justyna Kłodnicka, Janusz Król, Justyna 
Janina Kubasiewicz, Zdzisław Stanisław Kurzyna, Aniela Stefania Olszówka, 
Bogusław Pieróg, Rafał Pliszka, Damian Podpora, Janina Reichert, Iwona Smutek, 
Jan Andrzej Sroka, Jolanta Wołoszyn 
NIEOBECNI (1) 
Agata Magdalena Dymowska 

4. Przyjęcie protokołu z XLI Sesji Rady Gminy Jarocin /protokół w załączeniu/. 
Przewodnicząca Rady Gminy oznajmiła, że radni nie wnieśli żadnych pisemnych 
poprawek i uzupełnień do protokołu z poprzedniej sesji.  

5. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o działaniu podejmowanym w 
okresie międzysesyjnym 
Przewodnicząca RG w okresie międzysesyjnym pełniła dyżur w każdy wtorek 
miesiąca zapoznając się z następującymi pismami:  
- projektami uchwał i protokółem z Sesji XL z dnia 28.06.2023 r.  
- pismem Ogólnopolskiego Domu dla Osób Niesłyszących im. ks. Czesława Wali w 
Rudniku nad Sanem w sprawie wsparcia finansowego na wznowienie budowy domu 
dla osób niesłyszących. Scan dokumentu został zamieszczony w „Informatorze” na 
ESESJI.  
- pismem mieszkańców sołectwa Majdan Golczański w sprawie utworzenia drogi 
dojazdowej do działek, 
- pismem o wykonaniu wniosków pokontrolnych do RIO w Rzeszowie, 
- pismem Rzecznika Dyscypliny Finansów Publicznych w sprawie złożenia wyjaśnień 
odnośnie wywiązywania się z obowiązków służbowych Wójta Gminy, na które 
Przewodnicząca RG odpisała udzielając stosownej odpowiedzi. 

Ponadto w okresie międzysesyjnym Pani Aniela Olszówka brała udział w spotkaniu 
konsultacyjnym w sprawie strategii powiatu niżańskiego, a także imprezie plenerowej 
Spotkań Rodzinnych w Państwie Jarocin. Podczas tego wydarzenia Rada Gminy 
Jarocin została nagrodzona „Złotą wiewiórką” przez Wójta Gminy Jarocin. W dniu 
15.08.2023 r. uczestniczyła w imprezie pn. Biegów Zwycięstwa nad 
bolszewikami „Goń, Bolszewika, Goń”, organizowaną przez Gminny Ośrodek Kultury, 
Sportu, Turystyki i Rekreacji w Jarocinie. Dnia 20.08.2023 r. brała udział w 
Dożynkach Powiatowych w Jeżowem. W dniach 04.09.2023 r. – 05.09.2023 r. w Pani 
Aniela Olszówka brała była obecna na posiedzeniach komisji stałych Rady Gminy 
Jarocin.  
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6. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym / sprawozdanie 
w załączeniu/.  
Następnie Pan Wójt Zbigniew Walczak przedstawił Radzie Gminy Jarocin 
sprawozdanie z pracy organu wykonawczego Gminy Jarocin w okresie pomiędzy 
sesją XL w dniu 28.06.2023 r., a sesją XLI w dniu 07.09.2023r. Sprawozdanie 
stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Po przedstawieniu sprawozdania Wójt wraz z Sekretarz wręczyli statuetkę „Złotej 
Wiewiórki” na ręce Przewodniczącej RG.  
Wyróżniona została również siostra Maria Elżbieta Szulikowska (ze zgromadzenia 
Sług Jezusa) za osiągnięcia w dziedzinie kultury. Jest to autorka licznych tomików 
poezji, bajek dla dzieci i tekstów do patriotycznych pieśni wykonywanych podczas 
doniosłych uroczystości. Najcenniejszym z jej dorobku są książki poświęcone 
rodzinie Ulmów z Markowej. Siostra Maria Szulikowska podziękowała za wyróżnienie 
oraz wręczyła książki jej autorstwa. 

Następnie Przewodnicząca RG udzieliła głos Dyrektorowi ZDP w Nisku. 

Pan Zbigniew Lach poinformował o odbytym zebraniu w Szyperkach, na którym to 
debatowano o wykonaniu kolektora wzdłuż wioski. Następnie dodał, iż nie podłączy 
się jedynie domostw, których właściciele nie udostępnili części terenu pod ww. 
inwestycję. Powiedział również, że liczy na wsparcie finansowe z Gminy Jarocin. 
Pani Janina Reichert poinformowała, że przepust koło tzw. Doliny przechodzi pod 
drogą, a nie do rowu. Jak będzie wyglądało to po ww. remoncie? 
Pan Zdzisław Kurzyna zwrócił uwagę na to, iż w chodnikach stoją słupy, co stwarza 
niebezpieczeństwo dla rowerzystów. 
Pan Zbigniew Lach wyjaśnił, iż nie ma tam ścieżki rowerowej, a piesi mogą je 
ominąć. Następnie dodał, że w miarę możliwości słupy będą przesunięte. Ponadto 
poinformował, że w kierunku Doliny kolektor będzie szedł po prawej stronie. 
Przepusty są zaplanowane w projekcie wraz z tymi, które były zgłaszane przez 
mieszkańców do wykonania.  
Wójt Gminy oznajmił, że Gmina Jarocin ma zakupione rury i będzie to duże 
wsparcie na realizację ww. przedsięwzięcia.  
Pan Zbigniew Lach poinformował, że inwestycja jest dość kosztowna ponieważ 
potrzeba 550 m rur oraz 20 studni rewizyjnych.  
Pan Damian Podpora zapytał kiedy będzie kontynuacja rowu odwadniającego.  
Pan Zbigniew Lach wyjaśnił, że rów jest ale trzeba go oczyścić.  
Sołtys msc. Mostki Pani Dorota Mińko poinformowała, iż wzdłuż drogi powiatowej 
po drugiej stronie rzeki nie ma zjazdów do łąk w związku z czym prosi o ich 
wykonanie. 
Pan Zbigniew Lach odpowiedział, iż musi najpierw zorientować się w terenie, o 
które konkretnie miejsce chodzi.  
Pani Janina Reichert zapytała, czy odwodnienie będzie robić firma zewnętrzna w 
ramach zaplanowanej inwestycji.  
Pan Zbigniew Lach wyjaśnił, że wykonaniem odwodnienia zajmie się powiat w 
czasie trwania wspomnianej inwestycji.  
Pan Zdzisław Kurzyna zwrócił uwagę na to, iż w niektórych miejscach chodnika jest 
zwężenie.  
Na koniec dyskusji Pan Zbigniew Lach poinformował, że będzie robiona droga i 
pobocza w Szwedach.  
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Następnie Przewodnicząca RG poprosiła o stwierdzenie kworum w celu aktualizacji 
listy obecności ( Radna Agata Dymowska spóźniła się).  

7. Ocena realizacji inwestycji za I półrocze 2023 roku /sprawozdanie w 
załączeniu/. 
Przewodnicząca RG oznajmiła, iż temat był szeroko przedstawiany na komisjach 
RGBiF oraz OKiS przez Pana Andrzej Katę – Z-cę Wójta w związku z czym nie 
będzie on ponownie debatowany na obradach dzisiejszej sesji.  

8. Informacja z działalności Gminnego Zakładu Komunalnego Sp. z o. o. w 
Jarocinie /informacja w załączeniu/. 
Przewodnicząca RG poinformowała, że ww. temat był omawiany na komisji RGBiF, 
ale na posiedzeniu komisji OKiS nie znajdował się w planie pracy , w związku z 
powyższym zapytała radnych czy są pytania do obecnego na sali Prezesa GZK.  

Pan Zdzisław Kurzyna powiedział, iż mieszkańcy twierdzą, że jest sporo nie 
wymienionych zasuw. Czy w związku z tym nie będzie potem problemów z 
chodnikiem. 
Pan Janusz Siembida wyjaśnił, iż wymieniane są zasuwy uszczelniane sznurkiem i 
ołowiem. Zasuwy tzw. kołnierzowe zostały sprawdzone i nie wymagają wymiany. 
Nadmienił, iż na spotkaniu mieszkańców była mowa o wymianie rurociągu. Jednakże 
nie był on planowany, a jego stan jest dobry i nie wymaga wymiany. Rury mają już 
ok. 40 lat ale ich stan, grubość i jakość jest lepsza od aktualnie używanych. Ponadto 
poinformował, iż został złożony wniosek na remont stacji uzdatniania wody w Katach 
oraz na wymianę przyłączy w trzech miejscowościach: Jarocin, Szyperki, Zdziary, 
czyli tam gdzie były wykonywane pierwsze przyłącza. Następnie dodał, że wymiana 
przyłączy będzie wykonywana sukcesywnie od sieci do wodomierza.  

Następnie wobec braku dalszych pytań Przewodnicząca RG zarządziła 10 min. 
przerwę.  

9. Podjęcie uchwał: 
a) Uchwała w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Gminy Jarocin na lata 2023-
2030 /projekt uchwały w załączeniu/. 
Na komisjach Sekretarz Gminy wyjaśniała, że Strategia Rozwoju Gminy Jarocin na 
lata 2023-2030 została opracowana zgodnie z harmonogramem określonym w 
Uchwale Nr XXXVII.265.2023 Rady Gminy Jarocin z dnia 22 lutego 2023 r. Projekt 
Strategii Rozwoju Gminy Jarocin podlegał konsultacjom, które były prowadzone w 
terminie od 30 czerwca 2023 r. do 3 sierpnia 2023 r. W całym okresie trwania 
konsultacji mieszkańcy mieli możliwość zgłaszania uwag do projektu Strategii. W 
terminie do 3 sierpnia 2023 r. nie wpłynął żaden formularz z uwagami do Strategii. Z 
perspektywy przyszłych inwestycji jest to dość ważny dokument, który należy przyjąć 
niniejszą uchwałą.  

Następnie Przewodnicząca RG poprosiła o przedstawienie opinii Przewodniczące 
komisji stałych.  

Zarówno Komisja RGBiF jak i komisja OKiS zaopiniowały na swoich posiedzeniach 
projekt powyższej uchwały pozytywnie.  



6 
 

Głosowano w sprawie: 
Uchwała Nr XLI.293.2023 w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Gminy Jarocin na 
lata 2023-2030.  

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Agata Magdalena Dymowska, Bogusław Adam Iskra, Łukasz Jan Kania, Justyna 
Kłodnicka, Janusz Król, Justyna Janina Kubasiewicz, Zdzisław Stanisław Kurzyna, 
Aniela Stefania Olszówka, Bogusław Pieróg, Rafał Pliszka, Damian Podpora, Iwona 
Smutek, Jan Andrzej Sroka, Jolanta Wołoszyn 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Janina Reichert 

b) Uchwała w sprawie przystąpienia do opracowania Strategii Rozwoju 
Ponadlokalnego "Partnerstwo dla zrównoważonego rozwoju" na lata 2024-2030 
/projekt uchwały w załączeniu/. 
Na komisjach stałych Sekretarz Gminy wyjaśniła, iż niniejsza strategia to kolejny 
dokument istotny z punktu planowanych przedsięwzięć powiązanymi ze sobą 
funkcjonalnie gminami takimi jak: Gmina i Miasto Ulanów, Gmina i Miasto Rudnik nad 
Sanem, Gmina Harasiuki, Gmina Jeżowe, Gmina Krzeszów oraz Powiatem 
Niżańskim. Wspólne planowanie działań rozwojowych duże znaczenie w odniesieniu 
do planowania inwestycji, których zasięg i oddziaływanie wykracza poza terytorium 
jednej gminy. Strategia Rozwoju Ponadlokalnego może przynieść wiele korzyści 
m.in. dostosowanie planów inwestycyjnych Powiatu oraz poszczególnych gmin i 
uwzględnienie w nich potrzeb całego obszaru objętego Strategią, jak również przez 
realizowanie wspólnych przedsięwzięć inwestycyjnych. 

Następnie Przewodnicząca RG poprosiła o przedstawienie opinii Przewodniczące 
komisji stałych.  

Zarówno Komisja RGBiF jak i komisja OKiS zaopiniowały na swoich posiedzeniach 
projekt powyższej uchwały pozytywnie.  

Głosowano w sprawie: 
Uchwała Nr XLI.294.2023 w sprawie przystąpienia do opracowania Strategii 
Rozwoju Ponadlokalnego "Partnerstwo dla zrównoważonego rozwoju" na lata 2024-
2030.  

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Agata Magdalena Dymowska, Bogusław Adam Iskra, Łukasz Jan Kania, Justyna 
Kłodnicka, Janusz Król, Justyna Janina Kubasiewicz, Zdzisław Stanisław Kurzyna, 
Aniela Stefania Olszówka, Bogusław Pieróg, Rafał Pliszka, Damian Podpora, Iwona 
Smutek, Jan Andrzej Sroka, Jolanta Wołoszyn 
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PRZECIW (1) 
Janina Reichert 

Radny Jan Sroka został zwolniony z obrad z powodów osobistych.  

c) Uchwała w sprawie określenia wymagań, jakie powinien spełniać 
przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na prowadzenie 
działalności w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych lub 
osadników w instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków i transportu 
nieczystości ciekłych na terenie Gminy Jarocin /projekt uchwały w załączeniu/. 

Na komisjach stałych wyjaśniono, iż podjęcie powyższej uchwały jest zasadne w 
związku ze zmianą w ustawie o utrzymaniu czystości i porządku w gminach definicji 
„nieczystości ciekłych” poprzez wskazanie, iż obejmuje ona także nieczystości 
gromadzone przejściowo w osadnikach w instalacjach przydomowych oczyszczalni 
ścieków. W związku z tym należy dostosować uchwałę do aktualnie obowiązujących 
przepisów.  

Następnie Przewodnicząca RG poprosiła o przedstawienie opinii Przewodniczące 
komisji stałych.  

Zarówno Komisja RGBiF jak i komisja OKiS zaopiniowały na swoich posiedzeniach 
projekt powyższej uchwały pozytywnie.  

Głosowano w sprawie: 
Uchwała Nr XLI.295.2023 w sprawie określenia wymagań, jakie powinien spełniać 
przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na prowadzenie działalności w 
zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych lub osadników w instalacjach 
przydomowych oczyszczalni ścieków i transportu nieczystości ciekłych na terenie 
Gminy Jarocin.  

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Agata Magdalena Dymowska, Bogusław Adam Iskra, Łukasz Jan Kania, Justyna 
Kłodnicka, Janusz Król, Justyna Janina Kubasiewicz, Zdzisław Stanisław Kurzyna, 
Aniela Stefania Olszówka, Bogusław Pieróg, Rafał Pliszka, Damian Podpora, Janina 
Reichert, Iwona Smutek, Jolanta Wołoszyn 
NIEOBECNI (1) 
Jan Andrzej Sroka 

d) Uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Niżańskiemu 
na realizację zadania inwestycyjnego w roku 2023 /projekt uchwały w załączeniu/. 
Na komisjach stałych Skarbnik Gminy wyjaśniała, że niniejszą uchwałą udziela się z 
budżetu Gminy Jarocin pomocy finansowej Powiatowi Niżańskiemu z 
przeznaczeniem na realizację zadania pn. „ Przebudowa drogi powiatowej Nr 1049R 
DK19 – Szyperki – Jarocin na odcinku DK19 – Huta Deręgowska i Huta Deręgowska 
– Szyperki” w kwocie 1.588.999,80 zł. 
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Następnie Przewodnicząca RG poprosiła o przedstawienie opinii Przewodniczące 
komisji stałych.  

Zarówno Komisja RGBiF jak i komisja OKiS zaopiniowały na swoich posiedzeniach 
projekt powyższej uchwały pozytywnie.  

Głosowano w sprawie: 
Uchwała Nr XLI.296.2023 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 
Niżańskiemu na realizację zadania inwestycyjnego w roku 2023.  

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Agata Magdalena Dymowska, Bogusław Adam Iskra, Łukasz Jan Kania, Justyna 
Kłodnicka, Janusz Król, Justyna Janina Kubasiewicz, Zdzisław Stanisław Kurzyna, 
Aniela Stefania Olszówka, Bogusław Pieróg, Rafał Pliszka, Damian Podpora, Janina 
Reichert, Iwona Smutek, Jolanta Wołoszyn 
NIEOBECNI (1) 
Jan Andrzej Sroka 

e) Uchwała w sprawie przyznania dotacji celowej na prace konserwatorskie, 
restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru 
zabytków lub znajdującym się w gminnej ewidencji zabytków zlokalizowanych 
na terenie Gminy Jarocin /projekt uchwały w załączeniu/. 
Skarbnik Gminy na komisjach RGBiF oraz OKIS poinformowała, że Parafia 
Rzymskokatolicka w Jarocinie złożyła wniosek o przyznanie z budżetu Gminy Jarocin 
dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy 
zabytkach wpisanych do rejestru zabytków lub gminnej ewidencji zabytków z terenu 
Gminy Jarocin. W związku z tym, uzyskała dofinansowanie na realizację zadania pn. 
„Modernizacja Kościoła Parafialnego pw. Matki Bożej Bolesnej w Jarocinie” z 
Rządowego Programu Ochrony Zabytków w kwocie 585 169,00 zł. Mając na uwadze 
powyższe podjęcie uchwały jest zasadne. Dodała również, że całość zadania opiewa 
na kwotę 597 111,00 zł, z czego 11 942,00 zł to środki własne. 

Następnie Przewodnicząca RG poprosiła o przedstawienie opinii Przewodniczące 
komisji stałych. 

Zarówno Komisja RGBiF jak i komisja OKiS zaopiniowały na swoich posiedzeniach 
projekt powyższej uchwały pozytywnie.  

Głosowano w sprawie: 
Uchwała Nr XLI.297.2023 w sprawie przyznania dotacji celowej na prace 
konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do 
rejestru zabytków lub znajdującym się w gminnej ewidencji zabytków 
zlokalizowanych na terenie Gminy Jarocin.  

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Agata Magdalena Dymowska, Bogusław Adam Iskra, Łukasz Jan Kania, Justyna 
Kłodnicka, Janusz Król, Justyna Janina Kubasiewicz, Zdzisław Stanisław Kurzyna, 
Aniela Stefania Olszówka, Bogusław Pieróg, Rafał Pliszka, Damian Podpora, Janina 
Reichert, Iwona Smutek, Jolanta Wołoszyn 
NIEOBECNI (1) 
Jan Andrzej Sroka 

f) Uchwała w sprawie przyznania dotacji celowej na prace konserwatorskie, 
restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru 
zabytków lub znajdującym się w gminnej ewidencji zabytków zlokalizowanych 
na terenie Gminy Jarocin /projekt uchwały w załączeniu/. 
Skarbnik Gminy poinformowała na komisjach stałych, że Parafia Rzymskokatolicka w 
Domostawie złożyła wniosek o przyznanie z budżetu Gminy Jarocin dotacji na prace 
konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do 
rejestru zabytków lub gminnej ewidencji zabytków z terenu Gminy Jarocin. 
Gmina Jarocin uzyskała dofinansowanie na realizację zadania pn. „Zakup i montaż 
instalacji przeciwwłamaniowej oraz przeciwpożarowej w kościele parafialnym w 
Domostawie” z Rządowego Programu Ochrony Zabytków w kwocie 78 288,00 zł. 
Całość zadania opiewa na kwotę 79 886,00 zł, z czego 1 598,00 zł to środki własne. 

Następnie Przewodnicząca RG poprosiła o przedstawienie opinii Przewodniczące 
komisji stałych.  

Zarówno Komisja RGBiF jak i komisja OKiS zaopiniowały na swoich posiedzeniach 
projekt powyższej uchwały pozytywnie.  

Głosowano w sprawie: 
Uchwała Nr XLI.298.2023 w sprawie przyznania dotacji celowej na prace 
konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do 
rejestru zabytków lub znajdującym się w gminnej ewidencji zabytków 
zlokalizowanych na terenie Gminy Jarocin.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Agata Magdalena Dymowska, Bogusław Adam Iskra, Łukasz Jan Kania, Justyna 
Kłodnicka, Janusz Król, Justyna Janina Kubasiewicz, Zdzisław Stanisław Kurzyna, 
Aniela Stefania Olszówka, Bogusław Pieróg, Rafał Pliszka, Damian Podpora, Janina 
Reichert, Iwona Smutek, Jolanta Wołoszyn 
NIEOBECNI (1) 
Jan Andrzej Sroka 
 
g) Uchwała w sprawie zaciągnięcia zobowiązania dotyczącego udzielenia 
dotacji celowej w 2024 r. dla Parafii Rzymskokatolickiej pw. Matki Bożej 
Bolesnej w Jarocinie na realizację zadań w ramach Rządowego Programu 
Odbudowy Zabytków /projekt uchwały w załączeniu/. 
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Skarbnik Gminy wyjaśniła, iż podjęcie powyższej uchwały jest potrzebne ze względu 
na to, iż zadanie inwestycyjne pn. „Modernizacja Kościoła Parafialnego pw. Matki 
Bożej Bolesnej w Jarocinie” nie będzie zakończone w roku 2023 r. W związku z tym 
zachodzi potrzeba zaciągnięcia zobowiązania finansowego na rok następny, które 
będzie spłacone w 2024 r. z dochodów własnych gminy z udziałów w podatku 
dochodowym od osób fizycznych w kwocie 11.942,00 zł oraz ze środków Rządowego 
Programu Odbudowy Zabytków w kwocie 585.169,00 zł.  

Następnie Przewodnicząca RG poprosiła o przedstawienie opinii Przewodniczące 
komisji stałych.  

Zarówno Komisja RGBiF jak i komisja OKiS zaopiniowały na swoich posiedzeniach 
projekt powyższej uchwały pozytywnie.  

Głosowano w sprawie: 
Uchwała Nr XLI.299.2023 w sprawie zaciągnięcia zobowiązania dotyczącego 
udzielenia dotacji celowej w 2024 r. dla Parafii Rzymskokatolickiej pw. Matki Bożej 
Bolesnej w Jarocinie na realizację zadań w ramach Rządowego Programu 
Odbudowy Zabytków.  

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Agata Magdalena Dymowska, Bogusław Adam Iskra, Łukasz Jan Kania, Justyna 
Kłodnicka, Janusz Król, Justyna Janina Kubasiewicz, Zdzisław Stanisław Kurzyna, 
Aniela Stefania Olszówka, Bogusław Pieróg, Rafał Pliszka, Damian Podpora, Janina 
Reichert, Iwona Smutek, Jolanta Wołoszyn 
NIEOBECNI (1) 
Jan Andrzej Sroka 

h) Uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy na 2023 rok /projekt uchwały w 
załączeniu/. 
Przewodnicząca RG odczytała wnioski Wójta Gminy do powyższej uchwały w 
sprawie zmian w budżecie gminy na 2023 rok, które należy przegłosować.  
Wniosek nr 1 Wójta Gminy : Wprowadzenie zwiększenia po stronie dochodów w R. 
60016 § 2170 kwoty 1 247 890,00 zł – dofinansowanie z Rządowego Funduszu 
Rozwoju Dróg na realizację zadania „Remont drogi gminnej nr 102203R Jarocin- 
Majdan Jarociński – Domostawa”; zwiększenie po stronie wydatków: w R. 60016 § 
4270 kwoty 1 247 890,00 zł - Remont drogi gminnej nr 102203R Jarocin- Majdan 
Jarociński – Domostawa. 
Wniosek nr 2 Wójta Gminy: Wprowadzenie zwiększenia po stronie dochodów w R. 
75110 § 2010 kwoty 477,00 zł – dotacja celowa na sfinansowanie kosztów 
związanych z przygotowaniem i przeprowadzeniem referendum ogólnokrajowego w 
sprawach o szczególnym znaczeniu dla państwa zarządzonego na dzień 15 
października 2023 roku; zwiększenie po stronie wydatków: w R. 75110 § 4210 kwoty 
477,00 zł - Zakup materiałów związanych z przygotowaniem i przeprowadzeniem 
referendum ogólnokrajowego w sprawach o szczególnym znaczeniu dla państwa. 
Następnie Przewodnicząca RG zarządziła głosowanie. 
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Głosowano wniosek w sprawie: 
Wniosek nr 1 Wójta Gminy : Wprowadzenie zwiększenia po stronie dochodów w R. 
60016 § 2170 kwoty 1 247 890,00 zł – dofinansowanie z Rządowego Funduszu 
Rozwoju Dróg na realizację zadania „Remont drogi gminnej nr 102203R Jarocin- 
Majdan Jarociński – Domostawa”; zwiększenie po stronie wydatków: w R. 60016 § 
4270 kwoty 1 247 890,00 zł - Remont drogi gminnej nr 102203R Jarocin- Majdan 
Jarociński – Domostawa.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Agata Magdalena Dymowska, Bogusław Adam Iskra, Łukasz Jan Kania, Justyna 
Kłodnicka, Janusz Król, Justyna Janina Kubasiewicz, Zdzisław Stanisław Kurzyna, 
Aniela Stefania Olszówka, Bogusław Pieróg, Rafał Pliszka, Damian Podpora, Janina 
Reichert, Iwona Smutek, Jolanta Wołoszyn 
NIEOBECNI (1) 
Jan Andrzej Sroka 

Wobec powyższego głosowania wniosek nr 1 został przyjęty. 

Głosowano wniosek w sprawie: 
Wniosek nr 2 Wójta Gminy: Wprowadzenie zwiększenia po stronie dochodów w R. 
75110 § 2010 kwoty 477,00 zł – dotacja celowa na sfinansowanie kosztów 
związanych z przygotowaniem i przeprowadzeniem referendum ogólnokrajowego w 
sprawach o szczególnym znaczeniu dla państwa zarządzonego na dzień 15 
października 2023 roku; zwiększenie po stronie wydatków: w R. 75110 § 4210 kwoty 
477,00 zł - Zakup materiałów związanych z przygotowaniem i przeprowadzeniem 
referendum ogólnokrajowego w sprawach o szczególnym znaczeniu dla państwa.  

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Agata Magdalena Dymowska, Bogusław Adam Iskra, Łukasz Jan Kania, Justyna 
Kłodnicka, Janusz Król, Justyna Janina Kubasiewicz, Zdzisław Stanisław Kurzyna, 
Aniela Stefania Olszówka, Bogusław Pieróg, Rafał Pliszka, Damian Podpora, Janina 
Reichert, Iwona Smutek, Jolanta Wołoszyn 
NIEOBECNI (1) 
Jan Andrzej Sroka 

W wyniku powyższego głosowania wniosek nr 2 został przyjęty. 

Następnie Skarbnik Gminy odczytała uchwałę w sprawie zmian w budżecie gminy na 
2023 rok wraz z przegłosowanymi pozytywnie wnioskami.  
W dalszej kolejności Przewodnicząca RG poprosiła o przedstawienie opinii 
Przewodniczące komisji stałych.  
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Zarówno Komisja RGBiF jak i komisja OKiS zaopiniowały na swoich posiedzeniach 
projekt powyższej uchwały pozytywnie.  

Głosowano w sprawie: 
Uchwała Nr XLI.300.2023 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2023 rok (ze 
zmianami).  

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Agata Magdalena Dymowska, Bogusław Adam Iskra, Łukasz Jan Kania, Justyna 
Kłodnicka, Janusz Król, Justyna Janina Kubasiewicz, Zdzisław Stanisław Kurzyna, 
Aniela Stefania Olszówka, Bogusław Pieróg, Rafał Pliszka, Damian Podpora, Janina 
Reichert, Iwona Smutek, Jolanta Wołoszyn 
NIEOBECNI (1) 
Jan Andrzej Sroka 

i) Uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Jarocin 
na lata 2023-2030 /projekt uchwały w załączeniu/. 

Skarbnik Gminy przedstawiła radnym na komisjach stałych projekt niniejszej 
uchwały. Radni nie debatowali w powyższej sprawie.  

Następnie Przewodnicząca RG poprosiła o przedstawienie opinii Przewodniczące 
komisji stałych.  

Zarówno Komisja RGBiF jak i komisja OKiS zaopiniowały na swoich posiedzeniach 
projekt powyższej uchwały pozytywnie.  

Głosowano w sprawie: 
Uchwała Nr XLI.301.2023 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Jarocin na lata 2023-2030.  

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Agata Magdalena Dymowska, Bogusław Adam Iskra, Łukasz Jan Kania, Justyna 
Kłodnicka, Janusz Król, Justyna Janina Kubasiewicz, Zdzisław Stanisław Kurzyna, 
Aniela Stefania Olszówka, Bogusław Pieróg, Rafał Pliszka, Damian Podpora, Janina 
Reichert, Iwona Smutek, Jolanta Wołoszyn 
NIEOBECNI (1) 
Jan Andrzej Sroka 

10. Przedstawienie protokołu Komisji Rewizyjnej 
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Pani Iwona Smutek odczytała treść protokołu 
Nr XXIX.2023 z XXIX Posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Jarocin odbytego 
w dniu 28 sierpnia 2023r. Tematem posiedzenia była kontrola prawidłowości 
wprowadzania zmian w budżecie i sprawy bieżące. W wyniku powyższej kontroli 
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Komisja Rewizyjna nie stwierdziła nieprawidłowości opiniując wprowadzane zmiany 
w budżecie w I półroczu 2023 r. - 3 głosami „za”.  

Niniejszy protokół Rada Gminy Jarocin przyjęła bez głosowania.  

11. Wolne wnioski, zapytania i interpelacje 
Pan Bogusław Pieróg poprosił o sztuczną nawierzchnię na boisku oraz o 
dokończenie ogrodzenia przy szkole w Golcach. 
Pani Agata Dymowska zapytała o realizację drogi o, którą wnioskowali mieszkańcy 
sołectwa w Majdanie Golczańskim. 
Pani Janina Reichert zapytała o realizację drogi od Jarocina do Szyperek czy 
będzie robiona do tzw. Byka czy do poprzeczki. Następnie poprosiła o przesyłanie 
tych samych materiałów, co dla komisji OKiS. 
Sekretarz Gminy wyjaśniła, że każda komisja ma swoją specyfikę i zadania. Jeśli są 
tematy, które znajdują się w planie komisji OKiS i interesują komisję RGBiF to w 
punkcie „Sprawy bieżące” można pytać o te kwestie.  
Pani Aniela Olszówka wspomniała o piśmie Ogólnopolskiego Domu dla 
Niesłyszących im. ks. Czesława Wali w Rudniku nad Sanem, w którym jest prośba o 
wsparcie finansowe w kwocie 10 000 złotych na kontynuację budowy domu dla osób 
niesłyszących. 
Pani Janina Reichert powiedziała, że należałoby udzielić takiego wsparcia.  
Sołtys Zdziar Pani Lucyna Mazur poprosiła o uregulowanie świecenia lamp 
ulicznych w sposób umożliwiający widoczność późnymi godzinami, kiedy to 
mieszkańcy naszej gminy wracają z nocnej zmiany.  
Pani Janina Reichert poparła zaistniały problem uważając, że lampy świecą się za 
wcześnie i należałoby to zmieniać w zależności od pór roku.  

Następnie Wójt Gminy odniósł się do zgłoszonych powyżej wniosków. 

W kwestii ogrodzenia stwierdził, iż należy je dokończyć. Odnośnie boiska o sztucznej 
nawierzchni powiedział, że będzie chciał wnioskować o dofinansowanie na ten cel. 
Na temat drogi w Majdanie Golczańskim Wójt Gminy wyjaśnił, że zorientuje się o 
jaką konkretnie drogę chodzi i kolejno trzeba będzie wydzielić działki. Jeśli chodzi 
natomiast o uregulowanie świecenia lamp ulicznych przekaże odpowiednio 
pracownikowi urzędu gminy o dokonanie kontroli w powyższej kwestii. Następnie 
dodał, że chciałby wymienić wszystkie lampy w gminie na LED’owe wówczas 
moglibyśmy sami ustalać godziny świecenia i gaśnięcia lamp.  

Pani Janina Reichert dodała , że należałoby skorygować działki za szkołą w 
Jarocinie i ustalić granicę. 

Wójt Gminy wyjaśnił, iż zorientuję się jak wygląda ta sprawa, a następnie dodał, że 
w niewielkim zakresie część działek można sprzedać. 

12. Objazd sołectw 
Po zakończonej części oficjalnej odbył się objazd wszystkich sołectw w Gminie 
Jarocin. 
Przebieg trasy: Jarocin – Majdan Golczański – Mostki – Golce – Szyperki – Zdziary – 
Kutyły – Katy – Domostawa – Szwedy.  

Wnioski zgłoszone podczas sesji objazdowej: 
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Wniosek 1: Prośba o uregulowanie działek obok szkoły w Jarocinie w celu 
wyprostowania ogrodzenia.  

Wniosek 2. Prośba o wykoszenie poboczy za torami w Golcach.  

Wniosek 3: Prośba o naprawę ogrodzenia przy zbiornikach wodnych na terenie 
naszej gminy.  

Wniosek 4: Prośba o dokończenie ogrodzenia przy szkole w Golcach oraz o 
wykonanie boiska o sztucznej nawierzchni.  

Wniosek 5: Prośba o wykonanie drogi dojazdowej do działek 53/4, 53/5, 53/6, 55, 46, 
45, 42, 38/1, 38/2, 37/6, 37/7 położonych w msc. Majdan Golczański.  

13. Zamknięcie sesji 
Po wyczerpaniu przyjętego porządku obrad Przewodnicząca Rady Gminy Pani 
Aniela Olszówka zamknęła obrady XLI sesji Rady Gminy w Jarocinie w dniu 
07.09.2023 r.  

PRZEWODNICZĄCY RADY  
GMINY JAROCIN 

Aniela Olszówka 

Przygotował(a): Iwona Bieńko

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 


